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VERGADERING GEMEENTERAAD 

 

 datum 

gemeenteraad 

18 december 2023 

aanwezig Yolande Avontroodt, voorzitter; Dirk Bauwens, burgemeester; Olivier 

Verhulst, Kathleen Krekels, Peter Mendonck, Marian Van Alphen, 

schepenen; Marijke Dillen, Kristof Droessaert, Valérie Van 

Genechten, Hendrik Bellens, Annemie Laforce-Vergote, Hans 

Hanssen, Philippe Verschueren, Laurenz Van Ginneken, Pieter-Jan 

Fraussen, Marleen Struyf, Micheline Duysens, Tara Godts, Valerie 

Michel, Margot Van Overtveldt, Frederik Goemaere, Stefan Van den 

Heuvel, Rita Tutelaars, Franky Cools, raadsleden; Ilse Konings, wnd 

algemeen directeur;  
 

verontschuldigd Pascale Gielen, schepen; Tine Vervisch, algemeen directeur;  
 

 Pieter-Jan Fraussen, verlaat de zitting vanaf agendapunt 21 

Tara Godts, verlaat de zitting vanaf agendapunt 21 

Pieter-Jan Fraussen, vervoegt de zitting vanaf agendapunt 22 

Tara Godts, vervoegt de zitting vanaf agendapunt 22 

 

 
ZITTINGSVERSLAG 

 

1. SECRETARIAAT - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad 20 november 2023 - 

goedgekeurd 

 

2. SECRETARIAAT - Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen - 

kennisgenomen 

 

3. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Onze Lieve Vrouw ten Hemel Opgenomen - Budget 2024 - 

kennisgenomen 

 

4. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Catharina - Budget 2024 - goedgekeurd 

 

5. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Guibertus - Budget 2024 - kennisgenomen 

 

6. ALGEMEEN DIRECTEUR - Samenstelling deontologische commissie - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) vult aan dat er een eerste vergadering op 18 januari 2024 zal 

worden ingepland en dat de fractieleiders hiervoor een uitnodiging zullen ontvangen zodat de 

afgevaardigden hieraan kunnen deelnemen.  

Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat ze in de besprekingen over deontologie uitdrukkelijk had gevraagd 

om in de toekomst data af te spreken door middel van een Doodle om te vermijden dat mensen niet 

aanwezig kunnen zijn. 
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Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) geeft aan dat het niet evident is om een datum te vinden waarop 

iedereen aanwezig kan zijn, en dat deze datum voor de eerste vergadering de enige optie was. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) bevestigt dat een dag waarop iedereen aanwezig kan zijn niet 

bestaat. 

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) geeft mee dat er ook iemand van een andere fractie kan worden 

aangeduid als plaatsvervanger. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt of de vergadering steeds op een donderdag zal worden 

ingepland. 

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) reageert dat dit niet altijd een donderdag zal zijn. 

Dhr. H. Bellens (N-VA) geeft de suggestie ook de plaatsvervangers op de eerste vergadering uit te 

nodigen zodat ze meteen de werking leren kennen. 

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) vindt dit een goede suggestie. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt of het een mogelijkheid is om de installatievergadering voor 

een gemeenteraad te laten plaatsvinden. 

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) geeft aan dat er inhoudelijk nog het een en ander beslist moet 

worden.  

 

7. ALGEMEEN DIRECTEUR - Inzet mobiele ANPR camera's PZ Voorkempen - vraag om 

principiële toestemming - goedgekeurd 

 

8. ALGEMEEN DIRECTEUR - Inzet bodycams PZ Voorkempen - vraag om principiële 

toestemming - goedgekeurd 

 

9. FINANCIËLE ZAKEN - Aanpassing meerjarenplan 2020 - 2025 deel AGB - goedgekeurd 

 

10. FINANCIËLE ZAKEN - Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 - deel gemeente - 

goedgekeurd 

 

11. FINANCIËLE ZAKEN - Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 - integraal - goedgekeurd 

 

12. FINANCIËLE ZAKEN - Gemeentelijke dotatie hulpverleningszone budget 2024 - 

goedgekeurd 

 

13. FINANCIËLE ZAKEN - Gemeentelijke dotatie in het politiebudget 2023 en 2024 - 

goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V): “Het is ondertussen geweten dat Schilde veel moet betalen voor de 

politiezone. Ook tijdens de laatste GRC hebben we vernomen dat onze gemeente 214 euro per 

inwoner moet betalen voor de veiligheid. In principe komen de gemeenten zelf een verdeelsleutel 

overeen. Indien er geen consensus is tussen de gemeenten wordt er teruggegrepen naar de 

zogenaamde KUL-norm.  

Wat is de KUL-norm?  

Het aandeel van elke gemeente wordt bepaald op basis van: 

• de KUL-norm (bepaalt theoretisch lokale politiecapaciteit in de gemeente); 

• het gemiddeld belastbaar inkomen per inwoner van de gemeente (van 1999). 

• het gemiddeld kadastraal inkomen in de schoot van de gemeente (van 1999). 

Deze gegevens verhouden zich tegenover elkaar als 60 % KUL-norm, 20 % gemiddeld belastbaar 

inkomen per inwoner en 20 % gemiddeld kadastraal inkomen. Deze verdeelsleutel is daarom ook 

bekend als de ‘60-20-20-regel’. 
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Het koninklijk besluit van 7 april 2005 houdende de nadere regels inzake de berekening en de 

verdeling van de gemeentelijke dotaties in de schoot van een meergemeentenpolitiezone, BS 20 april 

2005. Deze wordt telkens verlengd tot het wordt herbekeken. Volgens ons zijn deze cijfers 

achterhaald (1999) en moeten ze opnieuw worden herbekeken.  

Volgens het kabinet van binnenlandse zaken zal er ten vroegste de volgende legislatuur werk worden 

gemaakt van een herziening van de KUL-norm. Men gaat er wel vanuit dat de gemeenten hun 

verantwoordelijkheden nemen en constructief de verdeelsleutel herzien indien dit nodig blijkt te zijn.   

Op dit moment zijn er 4 NVA burgemeesters in het politiecollege, is dit geen kans om dit alles 

onderling te bespreken?” 

Mevr. V. Van Genechten (Open VLD) wil eveneens de wanverhouding van de gemeentelijke dotaties 

aankaarten. Het totaalbudget stijgt jaar na jaar, voornamelijk door indexaties van de lonen. Ook de 

verplichte invoering van maaltijdcheques, telewerkvergoedingen en onvoorziene kosten zoals 

bodycams komen hierbij. In het immense budget dat voorligt ter stemming zit zelfs geen aankoop van 

een drone zoals meermaals gevraagd. Dit jaar stijgt het aandeel voor Schilde voor de buitengewone 

dienst van ongeveer 87.000 euro naar 166.000 euro. Dit is bijna een verdubbeling. Daarnaast stijgt de 

dotatie voor de gewone dienst met ongeveer 20% tot ongeveer 4.155.000 euro. Vorig jaar was er ook 

al een immense stijging. Het jaar daarvoor was er zelfs een stijging van ongeveer 30%. Hiervan is 

een groot deel te betalen door gemeente Schilde en gemeente Brecht. Het aandeel ligt ruim hoger 

dan het aandeel van gemeente Zoersel en gemeente Malle. Men baseert zich hier op de KUL-norm, 

een norm uit 1999, die niet langer accuraat is. Sinds 1999 is er wel wat veranderd. Een voorbeeld is 

dat Schilde bijna een gelijk inwonersaantal heeft behouden, terwijl Malle van ongeveer 13.000 naar 

16.000 inwoners is gestegen en Brecht van ongeveer 24.000 naar 30.000 inwoners. Zoersel is ook 

met ongeveer 2500 inwoners gestegen. Het inwonersaantal van de andere gemeentes zijn sterker 

gestegen en ze hebben meer verkavelingen. Hierdoor zijn ook de KI’s (kadestraal inkomen) 

gestegen, alsook de theoretische politiecapaciteit van de gemeentes. Over de jaren heen is een 

wanverhouding ontstaan. Uit jaarverslagen van de controles valt op dat er in Schilde nooit meer 

politiecontrole zouden plaatsvinden dan in de andere gemeentes. Integendeel, regelmatig merken 

mensen op dat er een tekort is aan politiecontroles. Zo wordt er opgemerkt dat er niet gesanctioneerd 

wordt in fietsstraten. Ook het cijfer van inbraak ligt nog hoog. Schildenaren betalen via hun 

belastingen voor het politiewerk in Zoersel en Malle. De overheid tracht sinds enkele jaren om een 

nieuwe berekeningsmethode op te leggen aan gemeentes en politiezones, maar dit wordt elk jaar 

uitgesteld. Men legt de verantwoordelijkheid bij de gemeente zelf, en vraagt om te onderhandelen. Er 

zijn onderhandelingen geweest, maar er is nog geen oplossing. Open VLD is een voorstander van 

een goede politiewerking. Veiligheid is en blijft prioriteit. De werking van de politie moet gegarandeerd 

worden, daarom wordt er niet tegen gestemd. De wanverhouding resulteert echter niet in meer blauw 

in de straten, en deze discrepantie moet worden opgelost. De fractie Open VLD zal zich onthouden 

om duidelijk te maken dat hier iets aan gedaan moet worden. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) sluit zich hierbij aan. Deze discussie gaat al jaren mee. Ze is van 

mening dat het tijd wordt dat de burgemeester op tafel slaat. Als hij dit al doet, zijn de resultaten niet 

zichtbaar. Niemand is tegen investering voor politie, iedereen is voor veiligheid. Het aandeel van 

Schilde is veel te hoog in vergelijking met het aandeel van de andere gemeentes. Burgers van 

Schilde moeten met hun belastinggeld een grotere inbreng voorzien dan burgers van de andere 

gemeentes. Dit is niet langer aanvaardbaar. Er werd aangekondigd dat de KUL-norm zou veranderen, 

maar in realiteit is deze niet veranderd. De bevoegde minister is mevrouw Verlinden. De situatie is 

onaanvaardbaar, niet wat het budget in totaliteit betreft, maar wel de verdeelsleutel tussen de 

gemeentes.   

Dhr. H. Hanssen (CD&V) reageert op de opmerking van minister Verlinden dat de politiezones zelf 

moeten overeenkomen.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat hij zich alleen maar kan aansluiten bij de frustratie. De 

gemeentes moeten overeenkomen, en als ze niet overeenkomen geldt de KUL-norm. Tot op heden 
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zijn de cijfers van 1999 nooit geactualiseerd geweest. Het probleem is dat alle vier de gemeenteraden 

van de politiezone akkoord moeten zijn met een afgesproken verhouding. Wanneer niet 

overeengekomen wordt, kan men zich niet bij een andere zone aansluiten of op zijn eigen 

verdergaan. Dit is geen mogelijkheid omdat er hiervoor opnieuw toestemming nodig is van alle 

betrokken gemeentes. Er mag ook geen eigen politiezone gecreëerd worden. De voorganger van dhr. 

D. Bauwens (N-VA) heeft dit al voldoende aangekaart, en hij kaart dit ook al tien jaar aan. Hij geeft 

aan dat er wel beweging in de zaak zit. De parameters die zelf geactualiseerd kunnen worden zijn 

berekend. Dit wordt nu aan de verschillende colleges van burgemeester en schepenen voorgelegd. 

De bedoeling is dat er een actualisatie gebeurd waardoor er een nieuwe verdeling kan zijn. Voor 

Schilde zou het aandeel dan serieus naar beneden gaan, en voor Malle en Zoersel is dit een stevige 

verhoging. Dit wordt nu door de colleges van burgemeester en schepenen besproken, en hopelijk 

door de verschillende gemeenteraden van de politiezone goedgekeurd. De bedoeling is om vanaf 

volgende legislatuur een aanpassing te kunnen doorvoeren. Er zijn ook coalities van andere partijen 

in de andere gemeenteraden. Hij roept de raadsleden op om de collega’s hiervan te attenderen dat 

het tijd is om een billijke verdeling toe te passen. 

Mevr. V. Van Genechten (Open VLD) geeft aan dat het goed nieuws is dat er na drie legislaturen 

minstens mogelijk schot in de zaak komt. Ze merkt op dat de vier gemeentes dit moeten goedkeuren 

dus dat het evengoed mogelijk is dat er niets verandert. Ze geeft aan de fractie Open VLD het nodige 

zal doen. Ze vreest dat het toch vooral de N-VA fracties zijn, die overal vrij groot zijn, die de 

burgemeester zal moeten overtuigen om daar een wijziging door te voeren. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) geeft aan dat er toch iets zal moeten gebeuren. Voor volgend jaar 

gebeurt er niets, in tegendeel, er vindt net een verhoging plaats. Op dit ogenblik is er geen enkele 

garantie dat er iets gaat wijzigen in de volgende legislatuur. Het zijn mooie woorden, en ze hoopt dat 

dhr. D. Bauwens (N-VA) gelijk zal krijgen. Ze is van mening dat er geen enkele zekerheid is dat er 

volgende legislatuur correcter gehandeld zal worden. In deze legislatuur zitten er vier N-VA 

burgemeesters in de politiezone, wat als dit er volgende legislatuur minder zijn. Er moet op hoger 

niveau iets gebeuren.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt dat het aan zijn inspanning niet zal liggen. Het is niet in zijn handen. Hij 

heeft ook de minister aangesproken. De minister geeft aan dat dit voor vele gemeentes een zware 

aanpassing is, en wil niet in een politiek wespennest treden. Het kader zou moeten worden 

aangepast zodat er meer slagkracht wordt gegeven aan de gemeentes die daar effectief iets aan 

willen veranderen.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) vraagt hoe het is gesteld met de verschillende coalities in de 

politiezone. Vroeger was er goodwill in Brecht en Schilde. In een stemming hebben Brecht en Schilde 

het meeste gewicht. Bestaat de coalitie er nog tussen verschillende gemeentes?  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat onder het voorzitterschap van Brecht bepaalde bewegingen 

kunnen gebeuren. De nieuwe dynamiek zit er in. 

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) begrijpt dat de stemming als signaal wordt gegeven, en niet tegen 

de werking van de politie. Ze geeft mee dat het verslag aan de hogere overheid en het politiecollege 

zal worden overgemaakt.  

 

De gemeenteraad wordt geschorst voor 15 minuten. 

 

14. FINANCIËLE ZAKEN - Nominatieve subsidies 2024 - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Mevr. M. Struyf (CD&V) verklaart dat fractie CD&V zich zal onthouden omdat ze een probleem 

hebben met de subsidie aan de Bedevaart naar de graven aan de Ijzer. Ze begrijpt niet dat een 

vereniging die louter ideologisch is een subsidie krijgt. Wanneer je de lijn doortrekt zou ook de 1 mei-
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actie in Schilde en de bedevaart van de parochie een subsidie kunnen krijgen. Ze betreurt dat de 

subsidie op deze lijst staat. 

 

15. PERSONEEL - Maaltijdcheque - jaarlijkse vaststelling van het bedrag - kalenderjaar 2024 - 

goedgekeurd 

 

16. Patrimonium - Huurovereenkomst - Zendmast Proximus - Witte Kerk - goedgekeurd 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V): “In de rand van dit dossier. Is er in dit dossier al geweten wie er de 

concessie krijgt voor de Wittekerk. Ik lees in het verslag CBS dat er een selectieprocedure wordt 

opgestart voor de uitbating van de Witte kerk.  Dit voor op korte termijn op 3  tot 5 jaar. Onze fractie is 

van mening dat een termijn 3 tot 5 jaar men bezwaarlijk kan spreken van korte termijn. Wij stellen 

voor dat de gemeente de extra kosten draagt om zo de regie en bestemming van de Witte kerk zelf te 

bepalen. Ik noteer dat dit punt is verdaagd tijdens het laatste CBS. Graag vernemen wij hierover een 

toelichting.”  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat er de keuze is gemaakt om zelf geen exploitatie te doen op de 

site. Er is veel geld geïnvesteerd om de site aan te kopen. Een eigen exploitatie zou veel inspanning 

van de gemeente vragen op nog op te nemen in het takenpakket dat er vandaag al is. Vanuit de 

raadscommissie werd er gevraagd om op korte termijn invulling te geven aan de site. De nodige 

investering moet gebeuren door externe partijen, daarom dat de nodige termijn van drie tot vijf jaar is 

genomen. Op deze manier krijgt het bestuur de kans een definitieve invulling te zoeken. Dhr. D. 

Bauwens (N-VA) licht toe dat de reden van uitstel op het college van burgemeester en schepenen 

was dat er meer verduidelijking over de voorgestelde projecten werd gevraagd. Deze zullen na een 

bijkomend gesprek over de verschillende projecten opnieuw op het college van burgemeester en 

schepenen worden geagendeerd. In januari 2024 zal dit geagendeerd worden op de gemeenteraad. 

 

17. GRONDGEBIEDSZAKEN - RUP Vogelenzang - Arrest Raad van State - kennisgenomen 

 

Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V): “Onze visie op dit dossier is gekend. Ik ga hier niet verder over uitweiden. 

Ter informatie en toe te voegen aan de notulen van de gemeenteraad.  

Studiekost van het studiebureau Antea: 42.485,88 euro (volgens bestek) 

Kosten aan advocaat (tot op heden): 8.740,17 euro 

Rolrecht en rechtplegingsvergoeding: 992 euro 

Raming personeelsbelasting van begin 2018 tot en met begin 2023: 85 dagen waarvan: 

expert: 70 dagen; 

deskundige: 10 dagen; 

medewerker: 5 dagen.” 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) geeft aan dat de Raad van State heeft geoordeeld dat de 

gemeente zorgvuldig heeft gehandeld wat betreft de rechtsgrond waarop het Ruimtelijk 

uitvoeringsplan (RUP) geënt is. Van het planologisch attest heeft de gemeente zelf de onwettigheid 

erkend. De basis waarop het vernietigd is betreft enkel en alleen het geluidsaspect. Het is een 

grondig proces waarbij diverse milieu-aspecten worden getoetst. De geluidstudie is alleen gebaseerd 

op de wintermaanden, en ook het effect in de zomermaanden had bekeken moeten worden. Er wordt 

nu bekeken om een geluidstudie in de zomermaanden te laten plaatsvinden. Mevr. M. Van Alphen 

(Open VLD) vervolgt dat de personeelskosten hoog lijken. Dit RUP was al aangevangen tijdens de 

vorige legislatuur, dus de werkuren zijn ook verspreid over ongeveer vijf jaren. 

 

18. Mobiliteit - Ontwerp Regionaal Mobiliteitsplan en ontwerp plan-MER - goedgekeurd 
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Bespreking 

Dhr. H. Hanssen (CD&V): “Ik heb dit dossier met veel belangstelling doorgenomen. Voor enkele 

punten vormt dit een uitdaging binnen onze gemeente. Zeker voor kortere verplaatsingen (tot ca. 5 

km) in en naar de eigen woonkern moet de fiets de meest vanzelfsprekende keuze worden, zowel in 

de urbane zone als erbuiten. Dat lokale netwerk kan zowel lopen door 30km/u-zones, waar gemengd 

verkeer de norm is, als via aparte fietsnetwerken. Handhaving van de genomen maatregelen bij 

gemengd verkeer zijn wel van cruciaal belang om de veiligheid van fietsers te garanderen. Bij 

handhaving denk ik aan GAS 5, later meer hierover. Vele fietsverplaatsingen vinden lokaal plaats en 

over een relatief korte afstand: verplaatsingen naar winkels, scholen, recreatie e.a. lokale 

voorzieningen. In het lokale beleid is het van belang juist die verplaatsingen te voet en per fiets 

vanzelfsprekend te maken. Zo krijgen voetgangers en fietsers zichtbaar een prominente rol in de 

kernen. Dat moet zich o.a. vertalen in de omvorming van tal van straten tot echte fietsstraten of 

fietszones. Dat houdt tegelijk in dat minder prioriteit gegeven wordt aan de auto. De auto zal op een 

aantal plaatsen nog wel ‘te gast’ zijn, maar minder dominant aanwezig. Laat dit alles nu een uitdaging 

zijn voor Schilde. Er zijn al wat maatregelengenomen, fietszones, zone 30 enz. Echter, de mentaliteit 

van vele onze inwoners is nog niet zover. Dat zal de ultieme uitdaging zijn, inwoners motiveren om 

meer de fiets te nemen.   

Binnen de Vervoerregio (veelal in de urbane zone) bestaat reeds een ruim aanbod aan zowel 

deelfietsen, -steps, -scooters als -auto’s. Die worden als een prominente pijler van het Vervoer op 

Maat meegenomen. De vervoerregio Antwerpen realiseert daarbij als pilootproject een gezamenlijk 

(e- )deelfietsensysteem. Hierin wordt een goede spreiding gevonden tussen de urbane zone en de 

(meer landelijke) gemeenten daarrond. Het is jammer dat de deelwagens in Schilde (tijdelijk) zijn 

verdwenen. De deelfietsen zijn er nog wel. Deze worden gebruikt, maar zijn hier cijfers over?” 

Dhr. O. Verhulst (Open VLD) geeft aan dat de regiowerking positief is. Het is ook logisch dat je naar 

de hele regio kijkt. Wegen die naar Antwerpen leiden is een problematiek ruimer dan gemeentes 

alleen. Op deze manier kan er bovenlokaal een oplossing worden gezocht. Het gaat ook over 

openbaar vervoer en over deelsystemen. Het bestuur heeft ook bericht gekregen dat een 

deelwagensysteem in de regio zou worden geactiveerd. De Donkeys zijn een succes. De cijfers 

worden mee opgenomen in de opvolglijst. Het valt op dat er een mooie stijging is, zelfs in de 

wintermaanden melden mensen zich aan. Het aantal ritten groeit ook. Het is een goede zaak geweest 

om dit systeem te implementeren.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) geeft aan dat het niet de bedoeling is de auto te verbannen, maar meer en 

meer zal de fiets in het straatbeeld de norm moeten worden. Hierop moet ingezet worden. 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt om de cijfers bij het verslag te voegen, en niet alleen naar 

dhr. H. Hanssen (CD&V) te sturen. 

 

19. Dienst der Werken - Verkoop roerende goederen - goedgekeurd 

 

20. Milieu - Maand tegen zwerfvuil (Hans Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Misschien ben ik er deze keer vroeg bij? Mijn voorstel heeft dan ook de nodige tijd nodig om dit uit te 

werken. Op 23/03/2024 organiseren Mevr. Duysens en ikzelf een opruimactie in onze gemeente. Ook 

de kinderen van kring 8 zullen hierbij helpen. Ons voorstel is om tijdens die de maand, de maand 

tegen zwerfvuil te organiseren. De gemeente zou een aantal acties kunnen organiseren of faciliteren 

met partners binnen de gemeente, zoals scholen, jeugdbewegingen, sportclubs… 

Verenigingen kunnen ook zelf acties organiseren, zowel actief zwerfvuilruimen als 

sensibiliseringcampagnes tegen zwerfvuil.  

Verder denken wij aan een zwerfvuil barometer, die op het einde van de maand aangeeft hoeveel 
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zwerfvuil er op een bepaalde plaats is geraapt. 

Ook de WePlog – app kan hierbij helpen.  

Wij denken ook aan peuksleuven, het woord is een kruisbestuiving van peuk, sleuf, bak en leuk. Het 

is een langwerpige asbak waar inwoners hun peuken kunnen ingooien. Sigarettenpeuken zijn één 

van de meest voorkomende vormen van zwerfvuil.  

Tot slot pleiten wij tijdens deze periode voor extra handhaving door politie en OVAM inspecteurs.  

Uiteraard moet deze campagne extra worden toegelicht via de diverse gemeentelijke 

informatiekanalen.  

Meer informatie via Mooimakers en OVAM. 

 

Toelichting 

Mevr. M. Duysens (N-VA) geef mee dat het uitnodigen van de jongeren van Kring 8 een verdienste is 

van de parochie Sint-Guibertus. Op deze manier worden zowel de jongeren als hun ouders bereikt, 

het is een uitgelezen moment om een breder publiek aan te trekken. Ze vindt het jammer dat ze dit 

niet eerder hebben gedaan. De jongeren van N-VA waren ook aanwezig vorige jaren. Ze is van 

mening dat het organiseren van de maand tegen zwerfvuil een goed initiatief is.  

Dhr. O. Verhulst (Open VLD) stelt dat dit privé-initiatieven zijn die enkel toegejuicht kunnen worden. 

Het is een goed voorbeeld dat niet alles vanuit de overheid moet komen, en dat vanuit de particuliere 

initiatieven heel veel moois kan groeien. Waar het bestuur kan ondersteunen doen ze dit met plezier. 

Het staat nog gepland om een zwerfvuilbeleid op te maken om dit structureel uit te rollen. De 

suggesties worden meegenomen.  

 

21. Gezondheid - Gezondheid, stoppen met roken, infosessies door gemeente (Hans Hanssen 

- CD&V) 

 

Vraag 

Het nieuwe jaar staat voor de deur. Traditioneel hebben vele mensen goede voornemens. Eén van 

deze goede voornemens is stoppen met roken. Maar hoe begin je hieraan? Welke middelen zijn er? 

Zijn er financiële tussenkomsten van de mutualiteiten? Vaak is er de wil om te stoppen met roken, 

maar weten mensen niet goed hoe hieraan te beginnen. Uit onderzoek is gebleken dat 70 tot 80 % 

van de rokers echt wilt stoppen. Daarom stellen wij voor dat de gemeente in 2024 enkele infosessies 

organiseert over stoppen met roken. Via logo Vlaanderen en in samenwerking met de stichting tegen 

kanker kan je er ook als lokaal bestuur een gratis toolkit downloaden én campagnemateriaal zoals 

affiches personaliseren, om de boodschap mee te verspreiden. Deze campagne kan ook aanleunen 

met campagnes tegen peukenzwerfvuil die ik reeds eerder voorstelde en verbod om te roken in de 

buurt van speeltuinen en sportvelden. Het uiteindelijke doel is het creëren van een rookvrije 

generatie.  

 

Toelichting 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) vindt dat een rookvrije gemeente een mooi droombeeld zou 

kunnen zijn. Er zal worden nagevraagd of het logo en materiaal bekomen kan worden. Aan de 

speelpleinen zijn borden opgehangen om mensen te ontmoedigen om te roken. Volgend jaar draait 

het gezondheidsthema rond hart- en bloedvaten. Er zal een heel jaar gewerkt worden rond 

hartaandoeningen. Er zullen verschillende sessies met cardiologen plaatsvinden waar roken ook aan 

bod zal komen. Ze zal zich bevragen over de specifieke infosessies. Via huisartsenpraktijken kunnen 

mensen zeker begeleid worden, en waarschijnlijk kan er ook een tussenkomst zijn van de mutualiteit. 

Ze gaat dit navragen en bekijken.  

 

22. Sport - Gezondheid, sport: IPitup -beweegbank (Hans Hanssen - CD&V) 
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Vraag 

Nog meer goede voornemens in 2024, meer bewegen. 

Een omgeving die meer uitnodigt tot beweging maakt mensen actiever. Dat is wetenschappelijk 

aangetoond. Meer mensen aan het bewegen krijgen, laat net dat nu één van de missies zijn van ons 

lokaal bestuur. Sport Vlaanderen geeft gemeenten de kans om de IPitup-beweegbank een maand 

lang uit te testen.  

De IPitup-beweegbank is een innovatief en compact all-in-one toestel dat een unieke waaier aan 

lichaamsoefeningen mogelijk maakt. Bovendien creëert de beweegbank een ontmoetings- en 

beweegplaats voor iedereen. Plaats ze langs wandel- en looppaden, in parken, op pleinen, 

sportcomplexen en zet iedere voorbijganger aan tot bewegen. 

Wat is IPitup? 

IPitup vzw wil de drempel tot fysieke activiteit verlagen. De beweegbank heeft verschillende 

afzonderlijke oefenstations, die je tegelijkertijd met verschillende personen kunt gebruiken. Duwen, 

trekken, rompstabiliteit, éénbenige en tweebenige oefeningen zijn de vijf groepen 

lichaamsbewegingen die je kan trainen. Op een haalbare, uitdagende en doeltreffende manier werk je 

zo - alleen of in groep - aan een sterker en beter uitgebalanceerd lichaam. Iedereen die meer wil of 

moet bewegen kan ermee aan de slag, ongeacht je leeftijd of niveau. 

Het geïntegreerde infopaneel op de beweegbank en de gratis beweeg-app leren de gebruikers hoe ze 

moeten IPpen. Je kan je gebruikers van de beweegbank ook individueel of in groep laten coachen 

door een IPitup-trainer. 

Een IPitup-trainer begeleidt, coacht, motiveert en zorgt voor 'empowerment' op individueel en 

groepsniveau door het creëren van een 'can do'-omgeving, met aandacht voor correct bewegen en 

succesbeleving. 

IPitup baseerde zich bij de ontwikkeling van dit beweegconcept op de aanbevelingen van Vlaams 

Instituut Gezond Leven en de World Health Organisation (WHO). Hierbij vragen wij om de 

mogelijkheden hiervan door de bevoegde dienst te laten onderzoeken?  

Meer informatie bij Sport Vlaanderen. 

 

 

Toelichting 

Dhr. O. Verhulst (Open VLD) vindt dit een goede suggestie. Dit stond reeds op de radar en zal verder 

bekeken worden. Hij wil ook de mensen geruststellen dat niet elke bank zal veranderen, je zal ook 

nog rustig kunnen gaan zitten. Er zal bekeken worden om dit op de gepaste plaatsen te 

implementeren. Er zijn ook reeds fitnesszones.  

 

23. Mobiliteit - Verslag CBS 04.12.2023: GAS-5 regeling, trajectcontroles lokale besturen (Hans 

Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Ik lees in het verslag van het CBS van 4.12 dat deze beslist om na de mail van IGEAN de 

mogelijkheden te laten onderzoeken voor een GAS-5 regeling. In oktober interpelleerde ik het bestuur 

hierover. Toen was er nog weinig animo voor dit voorstel. Vlaamse besturen kunnen sinds 2021 zelf 

trajectcontroles instaleren en boetes innen via een zogenoemde GAS-5 regeling. Het gerecht komt 

hierbij niet meer aan te pas en de inkomsten zijn voor de gemeente. 88 gemeenten heeft al 1 of meer 

trajectcontroles. 77 geven aan dit in de toekomst te plannen. Uit het verslag van de politiezone 

vernemen we dat trajectcontroles inderdaad hun vruchten afwerpen. Er worden veel minder 

overtredingen vastgesteld. Bij de gewone controles worden er 8% overtredingen vastgesteld en bij 

trajectcontrole zijn er slechts 0.43% die te snel rijden.. Deze controles zijn hoofdzakelijk op 

gewestwegen. Wij vermoeden dat dit de veiligheid op onze gemeentelijke wegen zou verhogen.  

Graag vernemen wij hierover een toelichting.  
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Toelichting 

Dhr. D. Bauwens (Open VLD) bevestigt dat IGEAN op vraag van een aantal gemeentes GAS-5 wil 

implementeren en de administratieve afhandeling wil uitvoeren. Schilde heeft een GAS-3 en GAS-4. 

Er zijn hier toch enkele problemen met de connectie tussen de politieserver en het programma van 

IGEAN. De softwarepakketten zijn niet op elkaar afgestemd, en dit wil het bestuur eerst laten 

onderzoeken. Anderzijds is de trajectcontrole beperkt tot zone 30 en zone 50, en niet tot 70 km/u wat 

net de trajectcontroles zijn die vandaag op het grondgebied aanwezig zijn. Trajectcontroles van 70 

km/u komen dus niet in aanmerking voor GAS-5. Er zou dan geïnvesteerd moeten worden in 

bijkomende trajectcontroles. Dit zou extra kosten met zich meebrengen waarvan Schilde een groot 

aandeel zou moeten betalen. Om deze reden wordt dit nog in beraad gehouden.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) begrijpt dat het softwareprobleem opgelost moet worden. Hij is van mening 

dat door trajectcontroles er aanzienlijk trager gereden zal worden. De zwakke weggebruiker zal 

sneller de fiets nemen als hij voelt dat het veiliger is.  

 

24. Ruimte - Toekomst Schildestrand (Marijke Dillen - Vlaams Belang) 

 

Vraag 

Toekomst Schildestrand : op 4 en 5 december jl. hebben er informatievergaderingen plaatsgevonden 

betreffende de toekomst van Schildestrand en het uitdoofbeleid opgelegd door de Vlaamse overheid. 

Graag had ik toelichting gekregen betreffende de resultaten van deze vergadering, in het bijzonder 

betreffende de inbreng van de bewoners en het gevolg dat hieraan werd gegeven door het College 

van Burgemeester en Schepenen. De bezorgdheid van de bewoners blijft - volledig terecht - zeer 

groot. Op welke wijze wordt hieraan tegemoetgekomen ? Graag een gedetailleerde stand van zaken.  

 

Toelichting 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) herhaalt wat er vorige maand gezegd is geweest. Dit dossier kent al een 

hele geschiedenis. Vanuit de vorige legislatuur werd er eerst getracht regularisatie te krijgen bij de 

hogere overheden. Dit was niet mogelijk omdat het te ver uit de kern lag. Nadien is er getracht zo veel 

mogelijk woningen vergund geacht te krijgen. Er zijn stappen genomen. Er is ook geprobeerd om een 

project met sociale woningen ernaast te bouwen. De Vlaamse regelgeving houdt een uitdovingsbeleid 

voor 2029 in. Dit is zo opgenomen in de Vlaamse codex. Als er een slecht nieuws moet worden 

gebracht, moet dit ook gebeuren. Niemand vindt dit leuk. Er werd begonnen met de opmaak van een 

masterplan. Dit vormt de basis om mee naar de bewoners te gaan. Het is een moeilijke oefening. Er 

wordt een bepaald beeld gecreëerd dat daar niet morgen gerealiseerd moet worden. Vanuit het 

gemeentebestuur zullen geen woningen ontnomen worden. Vlaanderen heeft wel 2029 als datum 

genomen. Dhr. D. Bauwens (N-VA) vervolgt dat de terugkoppeling over het participatiemoment nog 

moet gebeuren. Hij geeft aan ook zelf aanwezig te zijn geweest, en veel mensen gehoord te hebben. 

Hij begrijpt de ongerustheid en onzekerheid. Hij geeft aan blij te zijn dat er een vzw opgericht is 

waarmee in gesprek kan worden gegaan om te bekijken op welke manier er nu verder kan gegaan 

worden. De uitdoving zal er zijn, dit staat vast. De manier waarop dit tot een einde gebracht wordt, 

wordt nog onderling afgesproken. Nu moet er een ruimtelijk uitvoeringsplan worden opgemaakt. Het 

huidig gemeentebestuur geeft aan dat niemand uit zijn huis zal worden gezet. Nu zal er een antwoord 

worden geboden op de vragen die genoteerd zijn. Er zal bekeken worden met de hogere overheden 

hoe een zekerheid gecreëerd kan worden. Hij steekt de hand uit naar de nieuwe vzw om het gesprek 

aan te gaan.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vindt dit niet veel duidelijker. Enerzijds wordt er gezegd dat de 

gemeente niemand zijn woning gaat ontnemen, anderzijds is er sprake van een uitdovingsbeleid. Bij 

de Vlaamse overheid betreft het de partij N-VA. Ze is van mening dat dhr. D. Bauwens (N-VA) daar 

eens op tafel moet gaan kloppen. 2029 is niet lang meer. Ze is van mening dat de burgemeester 
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kordater moet optreden, 2029 is absoluut geen optie. De mensen hebben ook recht op een 

behoorlijke vergoeding, 35 euro per vierkante meter is geen geld. Ze is van mening dat er terug naar 

de Vlaamse overheid moet worden gegaan om te onderhandelen over een menselijke oplossing.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat hij zijn betoog heeft afgesloten met het feit dat er met de 

Vlaamse overheid rond de tafel gezeten moet worden. Het bedrag van 35 euro per vierkante meter 

wordt al jaren gebruikt. Er wordt ook altijd een schatting gedaan. Natuurlijk zijn er verschillen binnen 

zone Schilde Strand waar er kwalitatief betere en mindere woningen zijn. Vanuit de gemeente wordt 

er niemand uit zijn huis gezet. Het bestuur rijkt de hand uit. Er zal op een menswaardige manier naar 

een oplossing gezocht moeten worden samen met de Vlaamse Overheid. In de Vlaamse codex staat 

ook dat in 2029 de burgemeester kan bevelen om een bepaald pand te ontzetten, dit wordt dus terug 

naar het bestuur gekaatst. Dit moet uitgeklaard worden, vandaar het gesprek met de Vlaamse 

regering.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) is van mening dat er nog veel werk is. Indien men niemand op straat 

wil zetten, moet er eerst onderhandeld worden met de Vlaamse overheid. Hoe de situatie vandaag 

voorligt, ligt de keuze niet bij het bestuur. Er moet voor een oplossing gezorgd worden. 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) bevestigt dat de datum snel nadert. Dit is niet 4 december 2023 voor de 

eerste keer verteld geweest, dit is al langer bekend.  

 

25. FINANCIËLE ZAKEN - Proefproject burgerbegroting (Marijke Dillen - Vlaams Belang) 

 

Vraag 

Proefproject burgerbegroting : de inwoners van Schilde kunnen een beetje mee beslissen over de 

uitgaven van het lokaal bestuur en krijgen de gelegenheid om voorstellen in te dienen, dit weliswaar 

beperkt tot twee proefwijken. Kan er toelichting worden gegeven betreffende het aantal voorstellen 

dat inmiddels werd ingediend - met een opsplitsing tussen bewoners en bezoekers van de wijk - en 

de inhoud hiervan ? Werden deze voorstellen inmiddels onderzocht en beoordeeld aan de hand van 

de administratieve criteria ? Hoeveel werden er inmiddels al goedgekeurd ? Wanneer zal dit project 

worden uitgerold over de ganse gemeente ?  

 

Toelichting 

Dhr. O. Verhulst (Open VLD) geeft aan dat er 19 voorstellen voor Schilde-Dorp werden ingediend, en 

12 voorstellen voor Wezel-Dorp. Het gaat over diverse thema’s ingediend door de inwoners van 

Schilde. De inhoud varieert tussen cultuur, sport en gezondheid. Veel inhoud ging ook over mobiliteit, 

wat niet de bedoeling is omdat dit tot de reguliere werking van de gemeente behoort. Het is duidelijk 

dat mobiliteit de gemoederen roert, zeker op wijkniveau. Het is net alles wat niet tot de reguliere 

werking behoort dat bereikt wenst te worden via de burgerbegroting. Een ambtelijke toets door het 

managementteam is vorige week gebeurt. Het college van burgemeester en schepenen zal hiervan 

een rapport krijgen op het laatste college van burgemeester en schepenen van dit jaar, of een van de 

eerste van volgend jaar. De eerste ambtelijke toets zou leiden tot 3 voorstellen voor Schilde-Dorp en 

2 voorstellen voor Wezel-Dorp. Dit is nu een test met twee wijken, de evaluatie moet ook nog 

gebeuren en het reglement moet nog worden bijgeschaafd. Hierna kunnen de overige wijken ook aan 

bod komen en zal dit verder worden uitgerold over heel het grondgebied.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt of de indieners bewoners zijn, of het ook bezoekers mogen 

zijn.  

Dhr. O. Verhulst (Open VLD) bevestigt dat het ook bezoekers mogen zijn, maar dat nu alle 

voorstellen zijn ingediend door inwoners. 

 

 

26. BURGERZAKEN - Register sterrenkindjes (Laurenz Van Ginneken - Open VLD) 
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Vraag 

Vlaams Minister Gwendolyn Rutten heeft een modelattest opgemaakt om sterrenkindjes symbolisch 

te registreren. In opvolging van mijn vraag van vorige maand, stel ik voor om dit als Gemeente over te 

nemen. 

 

Toelichting 

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat er contact is opgenomen met gemeente Zoersel omdat zij 

reeds over een register beschikken. Het is de bedoeling om de werking over te nemen en zo ook een 

certificaat met de naam van het kindje te voorzien.  

Dhr. L. Van Ginneken (Open VLD) is blij dat de gemeente dit zal voorzien. Hij bedankt het bestuur 

ook om de vlag uit te hangen. Hij is van mening dat dit een hart onder de riem is voor veel jonge 

gezinnen in de gemeente. 

 

27. Onderwijs - Stand van zaken - binnenschoolse kinderopvang (Valérie Van Genechten - 

Open VLD) 

 

Vraag 

Het contract van Ferm loopt deze maand ten einde. Is er een ondertussen een oplossing om voor-en 

naschoolse opvang te kunnen garanderen in de scholen vanaf januari 2024?  

Is het een optie om naar de toekomst toe eventueel nog andere pistes voor de binnenschoolse 

opvang te onderzoeken? Zoals een werking via vrijwilligers?  

 

Toelichting 

Mevr. K. Krekels (N-VA) bevestigt dat het last minute is, maar dat er hard gewerkt is geweest. 

Vandaag is in het college van burgemeester en schepenen beslist dat FERM de voor- en naschoolse 

opvang zal blijven verzorgen. Dit is een opluchting voor de mensen die hierbij betrokken waren. De 

werking is dus gegarandeerd vanaf januari. De werking en de ouderbijdrage blijven in januari nog 

hetzelfde. Voor de gemeente gaat het over een serieus financieel bedrag. Om dit behapbaar te 

houden zal er nog verder bekeken worden in welke mate het evenwicht gedeeld wordt tussen wat de 

gemeente zal bijdragen en de last van de ouders. De ouderbijdrage zal nog naar de gemeenteraad 

komen, maar niet in januari. De tijd die er nu is zal gespendeerd worden om te bekijken hoe in de 

toekomst op een financieel behapbare manier toch dezelfde dienstverlening aan de scholen en de 

ouders gegeven kan worden.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) vraagt of de financiële bijdrage ook een maximumfactuur heeft. 

Mevr. K. Krekels (N-VA) verduidelijkt dat de voor- en naschoolse opvang buiten de schoolorganisatie 

valt. Dit is een dienst die georganiseerd wordt door FERM, de factuur komt ook van FERM en valt 

daardoor niet onder het maximumfactuur. Dit zou ook niet haalbaar zijn.  

 

 

28. Mobiliteit - Motie: aanleggen van een regenboogzebrapad (Hans Hanssen - CD&V) 

 

Vraag 

Voorstel van beslissing 

Artikel 1. De gemeenteraad beslist om minstens één regenboogzebrapad in de dorpskern aan te 

leggen. 

 

Motivering beslissing 

Na overleg binnen onze fractie hebben we besloten opnieuw een motie in te dienen voor het 

aanleggen van minstens één regenboogzebrapad binnen onze dorpskern.  

Volgens ons is het een kleine moeite met een grote symbolische waarde. Ze zijn bedoeld om de 
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aandacht te vestigen op LGBTI+ gemeenschap. Om het LGBTQI+ beleid te visualiseren en te 

versterken. Het uiteindelijke doel is een gemeente waar iedereen zich thuis voelt. Een boodschap dat 

eenieder welkom is, ongeacht diens seksuele geaardheid of genderidentiteit”, inwoners aanmoedigen 

om zichzelf te zijn.” 

 

Schilde is de enige gemeente van onze buurgemeenten die nog geen regenboogzebrapad heeft. Het 

is nochtans eenvoudig om dit aan te vragen. Gewoon een aanvraag bij AWV (agentschap voor wegen 

en verkeer) indienen. Hiermee geeft de gemeente aan dat ze aandacht heeft voor deze groep, dat de 

gemeente hen accepteert, dat men zich welkom voelt.  

 

Wij kennen de visie van de burgemeester over het regenboogzebrapad. Wij weten dat de gemeente 

reeds regenboogbanken heeft geplaats, maar waarom dan geen regenboogzebrapad?  

 

Toelichting 

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) neemt met verbazing opnieuw kennis van dit agendapunt. Ze geeft 

aan dat ze niet tegen een regenboogzebrapad is, maar dat het wel zo is dat er in de gemeente 

Schilde gekozen is voor een beleid om naar een ruimer inclusieverhaal te gaan. Daarom is er 

besloten om een inclusiedebat, een anti-discriminatiedebat te voeren. Binnen de gemeente zijn er 

meerdere minderheidsgroepen dan alleen LGBTQI+. Er is besloten om naar een ruimer debat en een 

echt inclusieverhaal te werken. Naar aanleiding van dit debat zijn er al een aantal maatregelen 

genomen: zo werd er naar aanleiding van het eerste holebihuwelijk in mei een regenboogbank 

geplaatst. Het wrappen van de bank bleek moeilijk, waardoor er een bord is gemaakt dat elk jaar naar 

een andere bank kan worden verplaatst. In mei worden ook telkens de vlaggen gehesen. In info2970 

is er een artikel voorzien over Verschildenaren. Zo komen verschillende mensen aan bod om hun 

verhaal te doen, om zo differentiatie naar voren te brengen. Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) zegt 

niet dat er nooit plaats zal zijn voor een zebrapad. Het is een beleidskeuze van Schilde geweest om 

als oplossing naar een ruimer inclusieverhaal te kijken in plaats van één groep.  

Dhr. H. Hanssen (CD&V) is van mening dat het uiteindelijk een kleine moeite is, met een grote 

symbolische waarde. De vlag is al positief, de verhalen zijn positief. Het is een ‘en,en’-verhaal. Dus 

waarom niet én een regenboogzebrapad. Inclusie is belangrijk, het debat moet worden gevoerd, maar 

met weinig moeite wordt een groot symbolisch gebaar gegeven.  

Dhr. K. Droessaert (Open VLD) stelt dat dit een zeer uitbundig besproken punt is. Het heeft een 

politieke kant door een motie op de gemeenteraad, maar ook een enorme ethische weerklank. Wat 

Open VLD betreft spreekt hij als voorzitter lokaal, maar in Vlaanderen is Open VLD altijd voortrekker 

geweest van ethische thema’s. Over dergelijke punten, maar ook over euthanasie en andere 

onderwerpen. Open VLD is hier altijd een motor in geweest, en heeft hier ook altijd positief op 

gestemd. Hij geeft aan dat het voor dhr. L. Van Ginneken (Open VLD) en hemzelf ook een persoonlijk 

verhaal is. Wanneer hij voor zichzelf spreekt, geeft hij aan nooit behoefte te hebben gehad aan een 

zebrapad om te kunnen zijn wie hij is. Hij komt van een warm, universeel nest, waar zijn ouders hem 

die waarden hebben meegegeven. Voor hem heeft een vriend van hem dit op een overvol terras 

aangekondigd. Zijn vriend gaf aan dat het beter is dat er over gesproken kan worden. Alle 

componenten die de samenleving aanreikt maakt dit vandaag ook mogelijk. Het is een dossier dat 

een bespreekbaarheid meebrengt voor mensen die er toch mee worstelen. Dhr. K. Droessaert (Open 

VLD) heeft zelf drie keer meegemaakt dat hij naar een vriend is moeten rijden omdat de vriend het 

thuis had verteld, en er politie is moeten bijkomen. Zo kom je omstandigheden tegen waarvan je je 

niet kan voorstellen dat het vandaag de dag nog gebeurt. Dit maakt dat hij zich er toch toe bewogen 

voelt om hier een punt van te maken. Hij wil hiervoor strijden omdat hij vindt dat deze 

bespreekbaarheid, hoe klein ze ook mag zijn, voor veel mensen en hun omgeving heel belangrijk is. 

Hij vertelt dat iemand uit zijn team een zoon heeft die in transitie is richting dochter. Deze persoon 

heeft het er ook niet makkelijk mee, maar het zijn dergerlijke symbolen die toch maken dat er 
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ondersteuning is in de samenleving, dat het bespreekbaar is en dat het ook aanvaardbaar kan 

worden. Dhr. K. Droessaert (Open VLD) vat samen dat hij van mening is dat er in dit traject de juiste 

stappen zijn gezet om dit op een inhoudelijke manier te kunnen waarborgen. Er zijn veel uren aan 

gespendeerd, en het heeft ook geld mogen kosten, wat goed is. Dit zijn dingen die juist zijn gedaan. 

Dit moet ook toelaten om ethisch de juiste dingen te kunnen doen. Los daarvan, ook al stem je tegen, 

niemand van de fractie zal je daarom minder graag zien. Het is niet de bedoeling dat het gewicht een 

stem krijgt, anders zou een neen-stem pas echt gewicht krijgen. 

Dhr. P.-J. Fraussen (Groen) is van mening dat dit een zeer moedige tussenkomst is. Hij is het 

enerzijds helemaal eens, en anderzijds ook helemaal niet eens. Hij vindt de uitleg die schepen M. 

Van Alphen (Open VLD) heeft gegeven vrij gênant. Het is ongelooflijk dat er een motie moet worden 

ingediend voor dit agendapunt, en dat het geen vanzelfsprekendheid is dat dit door iedereen wordt 

goedgekeurd. In dat opzicht schaamt hij zich deels om in deze gemeenteraad te zitten. Hij vindt dit 

een zeer betreurswaardige zaak.  

Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat toen de vraag voor de aanleg van een regenboogzebrapad 

gesteld werd, dat het bestuur dit als gemeente wou overstijgen. Hij roept op om verder te kijken dan 

het symbolisch schilderen van een regenboogzebrapad, dat in elke gemeente gebeurt, en waar 

vervolgens niets mee gebeurt. Dit is als gemeenteraad ook in de raadscommissie besproken. Het 

gaat niet over een bepaalde gemeenschap, maar iedereen moet mee in deze inclusie betrokken 

worden. De zitbank is er gekomen, en er is de intentie om dit verder uit te dragen en er meer werk 

van te maken dan in andere gemeentes gebeurt. Het feit dat de motie hier nu wordt ingediend gaat in 

tegen de principes die worden gehanteerd in de gemeenteraad om alles bespreekbaar te maken en 

er een debat over te voeren. Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft ook aan dat het niet is omdat er tegen 

wordt gestemd, dat de anderen minder graag gezien zullen worden. Dit mag geen punt zijn. 

Dhr. H. Hanssen (CD&V) is van mening dat het betoog van dhr. K. Droessaert (Open VLD) heel open 

en mooi was. Helaas heeft dhr. H. Hanssen (CD&V) met een goede vriend het tegenovergestelde 

meegemaakt, die zich niet erkend voelde. Hij heeft begrip voor het ruimer geheel van inclusie, maar 

het is een grote symbolische waarde en een ‘en-en’-verhaal.  

Mevr. M. Van Alphen (Open VLD) reageert op de tussenkomst van dhr. P.-J. Fraussen (Groen). Dhr. 

K. Droessaert (Open VLD) gaf een mooie getuigenis. Haar hart gaat zeker uit naar seksueel anders 

geaarde mensen binnen de maatschappij. Ze heeft veel vrienden aan de balie in Antwerpen in 

dezelfde situatie. Ze is van mening dat ze zelf recht van spreken heeft om te gaan naar een ruimer 

inclusiebeleid dan alleen de holebigemeenschap in de gemeente. Ze geeft aan dat ze zelf een visuele 

handicap heeft. Tot hier toe heeft ze dit woord nog nooit in de mond genomen. Ze heeft altijd gedaan 

alsof dit niet bestond. Ze heeft normaal onderwijs gevolgd, ze is naar de universiteit gegaan en ze is 

afgestudeerd als advocaat. Het is niet zo dat ze mensen met een andere geaardheid niet 

ondersteunt, maar ze is net van mening dat het mooi zou zijn om naar een algemeen gegeven gaan. 

Ze is van mening dat ze recht van spreken heeft om naar een algemeen gegeven te gaan en naar 

een echt inclusief verhaal te werken. Dit is de beleidskeuze die gemaakt is. Ze is niet tegen, maar 

wanneer er meerdere minderheidsgroepen zijn, zullen er ook diverse symbolen zijn. Dit is een 

beleidskeuze die gemaakt is.   

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) stelt dat het meest tastbare argument is dat bijna alle gemeentes 

van Antwerpen tot Hove een mooi regenboogzebrapad hebben aangelegd. Het is een oproep tot 

mildheid en erkenning. Het is eerder een ethische kwestie dan een kwestie van bescherming. Het is 

een symbool van verdraagzaamheid.  

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) is van mening dat mevr. M. Van Alphen (Open VLD) de juiste 

benaming gebruikt. Ze heeft veel respect voor beide collega’s. Het aanleggen van een 

regenboogzebrapad heeft niets te maken met verdraagzaamheid. Er zijn meer minderheidsgroepen 

dan alleen deze gemeenschap die het bijzonder moeilijk hebben. Als er in de toekomst voor iedere 

minderheidsgroep afzonderlijke symbolen in de straat kenbaar gemaakt moeten worden, zie je de 

bomen door het bos niet meer. Verdraagzaamheid heeft hier niets mee te maken. Er mag niet gezegd 
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worden dat mensen die niet voor stemmen onverdraagzaam zijn. In ethische kwesties mag iedereen 

stemmen naar eigen overtuiging.  

Mevr. Y. Avontroodt (Open VLD) geeft aan dat het woord ethiek is gevallen. Het is een ethische 

kwestie en er is een vrijheid van stemming.  

 

29. SECRETARIAAT - Actualiteitsvraag 

Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) heeft vastgesteld dat het fietspad aan de Sint-Jobsteenweg bijna 

klaar is. Ze roept op om zolang het fietspad niet volledig is afgewerkt, de lichten daar te laten staan. 

Voor fietsers is de weg tussen straat en fietspad in het donker nu niet goed zichtbaar. Ze vraagt de 

lichten te laten staan, en de snelheid te beperken in afwachting van de voltooiing van het fietspad. 
Dhr. P. Mendonck (N-VA) bevestigt dat zolang de werken niet voltooid zijn, de signalisatie voor 
fietsers zal blijven staan. Er worden hagen geplaatst naast het fietspad die extra bescherming bieden. 
De signalisatie blijft tot de werken voltooid zijn. 
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt of een snelheidsbeperking geldt. 
Dhr. P. Mendonck (N-VA) stelt dat de snelheidsbeperking die nu ingesteld is geldt. 

 
 
Voor eensluidend afschrift 
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